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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:1248 Kameraövervakning på fiskefartyg

Den 27 september 2012 överlämnade alliansregeringen lagrådsremissen 
Införande av ett utkastförbud i Skagerrak till Lagrådet. Där behandlades bland 
annat ett förslag från Havs- och vattenmyndigheten om att införa 
kameraövervakning som ett led i att kontrollera utkastförbudet. Regeringen 
gjorde då bedömningen att det inte bör införas något krav på att fiskefartyg ska 
ha utrustning för kameraövervakning ombord.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Har statsrådet initierat ett arbete som rör införandet av kameraövervakning 
ombord på svenska fiskefartyg?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-19
Besvaras senast
2016-06-01 kl. 12.00


